
 

Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 30 października 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

30 października 2017 r. o godzinie 18:00 w siedzibie TD UJ 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Emil Antipow (WSMiP) 

Magdalena Olbert (WFarma) 

Michał Ożóg (WPiA) 

Katarzyna Konik (WSMiP) 

Paula Złotowska (WPiA) 

 

Komisja Rewizyjna 

Dominik Borowski (WP) 

Magdalena Cyran (WSMiP) 

 

Zaproszeni goście 

Agnieszka Batko 

Ewa Modzelewska  

Iga Łomanowska  

 



Protokolant: 

Katarzyna Konik 

 

Plan posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady  

3. Wyniki specjalnej edycji Konkursu TD UJ na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

(ref. Agnieszka Batko)  

4. Odwołania w Konkursie TD UJ na Dofinansowanie Działalności Doktorantów (ref. Natalia 

Czyżowska)  

5. Zasady publikacji materiałów pokonferencyjnych w Zeszytach Naukowych TD UJ, 

indeksacja oraz DOI (ref. Natalia Czyżowska)  

6. Powołanie przedstawiciela doktorantów do Rady Funduszu im. Pawła Zaleskiego (ref. 

Natalia Czyżowska)  

7. Powołanie przedstawiciela doktorantów do Senatu UJ oraz Uczelnianej Komisji Wyborczej 

(ref. Natalia Czyżowska)  

8. Kandydatury do tytułu Zasłużony dla TD UJ w kategorii doktoranci (ref. Natalia Czyżowska)  

9. 25-lecie TD UJ (ref. Katarzyna Konik)  

10. Tydzień Jakości Kształcenia CWD (ref. Katarzyna Konik)  

11. Powołanie lek. M. B. oraz Z. R. do Zespołu ds. CM UJ. (ref. Magdalena Olbert)  

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski  

13. Zamknięcie posiedzenia 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

18:06 – Prezes TD UJ Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady 

 



Natalia Czyżowska zwróciła uwagę na nadal nieuzupełniony protokół z majowego posiedzenia 

Rady TD UJ przez jednego z członków Komisji Rewizyjnej. Następnie zarządziła głosowanie 

jawne nad przyjęciem protokołu z sierpniowego posiedzenia Rady. 

Protokół został przyjęty przy dwóch głosach wstrzymujących się. 

 

Natalia Czyżowska, po dyskusji i uwadze dotyczącej uzupełnienia nazwiska z protokole z 

15.09.2017r., zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z wrześniowego posiedzenia 

Rady.  Protokół został przyjęty przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

Punkt 3 

Wyniki specjalnej edycji Konkursu TD UJ na Dofinansowanie Działalności 

Doktorantów (ref. Agnieszka Batko) 

 

Agnieszka Batko poinformowała, że dodatkowa edycja konkursu przewidywała możliwość 

wnioskowania o dofinansowanie przez doktorantów, którzy nie korzystali z dofinansowania w 

edycji 4/2017. Przyjmowano wnioski na wydarzenia w odbywające się w terminie 1 listopad – 

15 grudnia.  

Złożono 31 wniosków. Dofinansowanie przyznano 28 osobom. Trzy wnioski zostały odrzucone 

ze względu na otrzymanie dofinansowania w czwartej edycji konkursu, brak informacji o 

Komitecie Naukowym konferencji oraz nierozliczenie dofinansowania z poprzedniej edycji. 

Łącznie wydano 11 015 zł.   

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad przyjęciem specyfikacji konkursu 5/2017. 

Specyfikacja została przyjęta jednomyślnie. 

 

Punkt 4 

Zasady publikacji materiałów pokonferencyjnych w Zeszytach Naukowych TD UJ (ref. 

Natalia Czyżowska) 

 

Natalia Czyżowska przedstawiła sprawę Zeszytów Naukowych Serii Społecznej. Zaplanowane 

zostało wydanie tomu pokonferencyjnego. Natalia Czyżowska zauważyła, że dotyczy to 

konferencji dofinansowanej ze środków TD UJ. W związku z tym inicjatywa została podwójnie 

dofinansowana. Pojawiły się w związku z tym wątpliwości czy jest to sprawiedliwie w stosunku 

do innych konferencji, których organizacja również była dofinansowana prze Towarzystwo 



Doktorantów oraz pytanie jakie rozwiązanie wypracować i w jaki sposób ujednolicić zasady 

publikacji tomów tematycznych Zeszytów Naukowych. 

Paula Złotowska zauważyła, że taki tom nie powinien się w tej sytuacji ukazać. Tomy 

pokonferencyjne mogłyby być wydawane, gdyby określono szczegółowe zasady dotyczące 

ubiegania się o wydanie takiego tomu i podano je do publicznej wiadomości tak, aby każdy 

miał szansę ubiegać się o takie dofinansowanie.  

Natalia Czyżowska zgodziła się, że takie zasady powinny być jasno określone.  

W opinii Redaktora Zeszytów Naukowych – Igi Łomanowskiej - istnieje problem z 

systematycznym wydawaniem kwartalnika ze względu na niską ilość zgłoszeń, a drukowanie 

tomów pokonferencyjnych zapewnia ciągłość publikacji numerów tematycznych i specjalnych. 

Natalia Czyżowska zwróciła się z prośbą do Redakcji Zeszytów Naukowych, aby informowała 

ona o możliwości drukowania artykułów pokonferencyjnych w ZN. Paula Złotowska uznała, 

że numery tematyczne/pokonferencyjne powinny być numerami dodatkowymi. Michał Ożóg 

dodał, iż poszczególne numery mogłoby mieć charakter mieszany. Redaktorzy ZN uznali, że 

trzeba ustalić jednolite zasady i skonsultować procedurę z resztą zespołu. 

 

Redaktor ZN – Iga Łomanowska poinformowała, że na dwóch ostatnich spotkaniach redakcji 

próbowano ustalić kto może podjąć się zadania uzupełniania baz naukowych. W redakcji nie 

ma osoby wprowadzającej dane o nowych numerach do bazy. Uznano, że najlepszym 

rozwiązaniem jest zapłacenie wydawnictwu za indeksację. Natalia Czyżowska zapytała jaki 

koszt wiążą się z taką usługą. Oszacowana go na ok. 1000-2000 zł. 

Ewa Modzelewska dodała, że w poprzednich latach Serii Ścisłej Zeszytów Naukowych 

obniżono punktację m.in. za błąd w bazie.  

Paula Złotowska zaproponowała, aby rozpoznać dokładne koszty. Ewa Modzelewska 

poinformowała, iż zgodnie z jej wiedzą jest to 8 zł za tekst przy 70 tekstach. 

Iga Łomanowska zapytała czy usługa indeksacji musi również posiadać trzy oferty tak, jak jest 

to w przypadku publikowania poza WUJ. Katarzyna Konik odpowiedziała, że tylko w 

przypadku, gdyby indeksacja była wpisana w kosztorys publikacji. Natomiast jeśli jest odrębną 

usługą to trzy oferty nie są konieczne. 

Natalia Czyżowska poprosiła o przygotowanie szczegółowej oferty i terminu jej realizacji. 

 

Ewa Modzelewska poprosiła Radę o przeznaczenie 3000 zł na zakup DOI, które stanowią 

szansę na uzyskanie wyższej punktacji przez Zeszyty Naukowe. Jeśli TD UJ zdecyduje się na 



to w tym roku, konieczne będzie kontynuowanie współpracy. Koszty w kolejnych latach będą 

nieco niższe  i będą wynosiły ok. 2 400 zł rocznie.  

Natalia Czyżowska uznała sensowność pomysłu. Jednak obecna Rada decyduje o środkach 

danego roku. W budżecie można uwzględnić zwiększenie środków dla Zeszytów Naukowych, 

jednak nie ma gwarancji, że kolejna Rada wyrazi na to zgodę. Katarzyna Konik zauważyła, że 

pozostały jeszcze niewykorzystane środki w tym roku, więc można zrealizować umowę. Rada 

podjęła decyzję o zakupie numerów DOI. 

 

 

Punkt 5 

Odwołania w Konkursie TD UJ na Dofinansowanie Działalności Doktorantów (ref. 

Natalia Czyżowska) 

 

Natalia Czyżowska przedstawiła odwołanie od decyzji w edycji konkursu 4/2017. Wniosek 

doktoranta M. J. został odrzucony przez Zespół ze względu na brak wskazania Komitetu 

Naukowego konferencji, na którą planował jechać. Informacja została uzupełniona. Zespół 

zarekomendował przyznanie 200 zł.  

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad przyjęciem odwołania i przyznania 200 zł M. J. 

Oddano 7 głosów za, 0 głosów przeciw i 0 głosów wstrzymujących się.  

 

 

Punkt 6 

Powołanie przedstawiciela doktorantów do Rady Funduszu im. Pawła Zaleskiego (ref. 

Natalia Czyżowska) 

 

Natalia Czyżowska poinformowała, że w Radzie Funduszu im. Pawła Zaleskiego działającym 

na Wydziale Prawa i Administracji jest jedno miejsce dla przedstawiciela doktorantów. Do 

bycia przedstawicielem zgłosił się M. P., a następnie M. J. M. J. został ostatecznie jedynym 

kandydatem. Natalia Czyżowska poprosiła Komisję Rewizyjną o pełnienie funkcji komisji 

skrutacyjnej. Na trzeciego członka, obok dwóch komisarzy, zgłoszono Emila Antipowa. 

Natalia zarządziła jawne głosowanie nad przyjęciem składu komisji. Komisja została przyjęta 

jednomyślnie. Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad powołaniem przedstawiciela 

doktorantów M. J. do Rady Funduszu im. Pawła Zaleskiego. Oddano 6 głosów za, 1 

wstrzymujący się. 



 

 

Punkt 7 

Powołanie przedstawiciela doktorantów do Senatu UJ oraz Uczelnianej Komisji 

Wyborczej (ref. Natalia Czyżowska) 

 

Natalia Czyżowska poinformowała, że w Senacie oraz UKW zasiadali do tej pory D. M. oraz 

M. O. Obydwie osoby ukończyły studia doktoranckie w związku z czym nie mogą już pełnić 

funkcji przedstawicieli doktorantów.  

Prezes TD UJ dodała, że UKW jest komisją, która najintensywniej pracuje w czasie wyborów 

władz uniwersytetu. Zbiera się także celem stwierdzenia wygaśnięcia mandatu. Planowano 

zgłosić do UKW  kandydaturę Tomasza Guzika, który był jednak nieobecny, w związku z czym 

zgłoszono jako kandydata Michała Ożoga. 

Natalia Czyżowska zarządziła tajne głosowanie nad powołaniem Michała Ożoga do UKW. 

Oddano 7 głosów za. 

 

Do Senatu zaproponowano na przedstawiciela doktorantów Katarzynę Konik. Doktorantka jest 

pracownikiem biura TD UJ. Wyraziła zgodę na bycie przedstawicielem, jeśli będzie mogła w 

jedną środę w miesiącu w godzinach przedpołudniowych opuścić biuro Towarzystwa. 

Natalia Czyżowska zarządziła tajne głosowanie nad powołaniem Katarzyny Konik do Senatu 

UJ. Oddano 7 głosów za. 

 

Punkt 8 

Kandydatury do tytułu Zasłużony dla TD UJ w kategorii doktoranci (ref. Natalia 

Czyżowska) 

 

Natalia Czyżowska przedstawiła do tytułu Zasłużonego dla TD UJ. Absolwent K. T. zgłosił do 

miana Zasłużonego M. O. Z kolei D. C. zgłosiła R. D. Prezes TD UJ przedstawiła Radzie 

pisemne opinie dotyczące obu kandydatów. W związku z niską frekwencją, głosowanie nad 

przyznaniem tytułu było niemożliwe do przeprowadzenia. Głosowanie przełożono na kolejne 

posiedzenie. 

 

 

Punkt 9 



25-lecie TD UJ (ref. Katarzyna Konik) 

 

Katarzyna Konik przedstawiła plan uroczystości 25-lecia TD UJ. W części pierwszej 

uczestniczyć będą władze uniwersytetu, byli prezesi, obecna Rada, Zasłużeni dla TD UJ. Część 

ta planowana jest jako kolacja połączona z prezentacją na temat historii TD UJ przedstawioną 

przez M. J. Część druga odbędzie się w klubie Coctails&Song i będzie wydarzeniem otwartym 

dla wszystkich doktorantów UJ. Katarzyna Konik wskazała, że z sukcesem udało się dotrzeć 

do pierwszych Prezesów TD UJ. Potwierdzili oni swoją obecność w uroczystości.  

 

Punkt 10 

Tydzień Jakości Kształcenia CWD (ref. Katarzyna Konik) 

 

Katarzyna Konik poinformowała, że w ramach Tygodnia Jakości Kształcenia, Centrum 

Wsparcia Dydaktyki oczekuje zgłoszenia szkoleń i warsztatów prowadzonych pod patronatem 

TD UJ. Rada uznała, że można ogłosić nabór zgłoszeń. Dominik Borowski wyraził chęć 

poprowadzenia warsztatu o tematyce zbliżonej, jak w roku ubiegłym.  

Katarzyna Konik zadeklarowała, że umieści ogłoszenie na fanpage’u Facebook. 

 

Punkt 11 

Powołanie lek. M. B. oraz Z. R. do Zespołu ds. CM UJ. (ref. Magdalena Olbert) 

 

Magdalena Olbert poinformowała, że po ABC Doktoranta zgłosiły się do niej dwie doktorantki 

zainteresowane pracą w Zespole ds. CM UJ. M. B. chce się zaangażować oraz uczestniczyć w 

zjazdach Doktoranckiego Forum Uczelni Medycznych. Z. R. również wyraża chęć do pracy w 

Zespole. Przewodnicząca zarekomendowała obydwie kandydatury. 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad powołaniem M. B. i Z. R. do Zespołu ds. CM 

UJ. Oddano 7 głosów na tak na każdą z kandydatek. 

 

 

 

 

 

Punkt 12 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 



 

1. Katarzyna Konik poinformowała, że idea indeksów TD UJ cieszy się dużym 

zainteresowaniem. W związku z tym konieczne jest podjęcie decyzji jakie gadżety mają być 

rozdawane za uzbieranie odpowiedniej ilości pieczątek. Po namyśle i przeglądnięciu oferty 

Studia Siedem, Rada uznała, że za trzy pieczątki doktoranci będą otrzymać worko-plecak, za 

sześć pieczątek – kubek termiczny, za dziewięć – powerbank. Każdy gadżet będzie posiadał 

logo TD UJ. 

 

2. Katarzyna Konik poinformowała, że udało jej się w sposób korzystny umówić z Klubem pod 

Jaszczurami celem przeniesienia Salonów Naukowych z Audytorium Maximum. Salony 

Naukowe to istotna inicjatywa Komisji Promocji i Kultury, która nie cieszy się 

satysfakcjonującą frekwencją. Przewodnicząca Komisji uznała, że „odformalizowanie” 

spotkań przyczyni się do wyższej frekwencji oraz dyskusji podczas wydarzenia. Koszty 

organizacji Salonów Naukowych w AM wynosiły ok. 100 zł przeznaczonych na wynajem sali. 

Oferta Klubu Jaszczury zakłada darmową salę z założeniem zamówienia napoi na barze. Jeden 

napój dla każdego uczestnika będzie pokrywany z budżetu TD UJ. 

 

3.  Michał Ożóg poinformował o zjeździe oraz zreferował problematykę otwartego posiedzenia 

Krajowej Reprezentacji Doktorantów. Wydarzenie odbyło się 21 października w Krakowie. 

Dyskutowany był projekt nowej ustawy dotyczącej szkolnictwa wyższego oraz uwagi 

skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów Jarosława Gowina. Zaproponowano również 

stworzenie portalu o prawach doktoranta oraz programu szkoleń.  

 

4. Natalia Czyżowska przedstawiła propozycję szkoleń przesłane przez Przewodniczącą 

Zespołu ds. Szkoleń -  Anetę Pieczkę - do końca roku 2017: 

a. cykliczne dwugodzinne spotkania (np. w środy popołudniu) lub dwudniowe szkolenie w 

terminie 17-18.11 (10h) Pan tu nie stał! O grzeczności? Nie tylko 

b. szkolenie w dniu 25.11 Inicjatywa i przedsiębiorczość dotyczące projektowania 

przedsięwzięć i budowania sieci kontaktów. 

c. szkolenie w dniu 9.12 Planowanie i organizacja pracy dotyczące projektowania 

przedsięwzięć, zarządzania czasem i priorytetami, planowania, podejścia projektowego. 

Natalia Czyżowska zwróciła uwagę, że organizacja szkolenia w dniu 17.11 jest nietrafionym 

pomysłem, zważając na uroczystość 25-lecia TD UJ. 

 



5. Katarzyna Konik przedstawiła problem PEGAZA. Do tej pory TD UJ posiadało kurs na 

platformie PEGAZ pozwalający na rozsyłanie wiadomości na skrzynki UJ doktorantów. 

Wiadomości dotyczyły inicjatyw podejmowanych w ramach samorządu. Od tego roku 

konieczne jest ponowne stworzenie kursu. Ze względu na skargi doktorantów oraz ochronę 

danych osobowych, kurs taki nie zostanie utworzony. Powoduje to, że rozsyłane wiadomości 

docierają tylko do osób z drugiego i wyższych lat studiów. Katarzyna Konik poinformowała, 

że zleci zadanie zajęcia się PEGAZEM jednej z osób z Komisji Kultury i Promocji.  

 

6. Natalia Czyżowska przedstawiła sprawę P. M. Doktorantki, która nie zrezygnowała z 

dofinansowania pomimo nieuczestniczenia w wydarzeniu, na które przyznano jej środki i 

jednocześnie próbowała rozliczyć koszty wyjazdu. Na podstawie Kodeksu Etyki Doktoranta 

zaproponowano usunięcie doktorantki z Komisji i Zespołów TD UJ oraz nałożenie sankcji 

niedofinansowania jej projektów naukowych w trzech kolejnych edycjach konkursu.  

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie w sprawie usunięcia i nałożenia sankcji. Oddano 7 

głosów za.  

 

7. Natalia Czyżowska poinformowała o rezygnacji Karoliny Olszowskiej z funkcji 

przewodniczącej Komisji Współpracy Międzynarodowej. Prezes zastanawiała się czy 

poszukiwać nowego przewodniczącego, czy też wstrzymać się z tym do wyboru nowej rady. 

Zespół nie działa, nie przygotował listu intencyjnego stanowiącego pierwszy krok do 

rozpoczęcia działań. Funkcję przewodniczącego powinna pełnić osoba, która będzie miała czas 

i chęci do zbudowania zespołu i bieżącego koordynowania jego prac. Paula Złotowska 

zauważyła, że istotna jest również umiejętność działania na forum międzynarodowym oraz 

przetłumaczenie listu intencyjnego na język angielski.   

W kontekście współpracy międzynarodowej, Natalia Czyżowska dodała, że z TD UJ nawiązał 

kontakt delegacją z Ukrainy, która gościła na UJ w ramach programu „Innowacyjny 

uniwersytet i przywództwo”. Prezes spotkała się z przedstawicieli doktorantów z różnych 

ukraińskich uczelni. Są oni zainteresowani współpracą i zaoferowali możliwość bezpłatnego 

publikowania w ich czasopismach w języku angielskim. Oczekujemy na wersję cyfrową ich 

oferty. 

 

8. Natalia Czyżowska poprosiła Radę o ustalenie terminu Walnego Zgromadzenia. Po namyśle 

ustalono, że Walne Zgromadzenie mające na celu wybór nowej rady odbędzie się 4 grudnia 



2017 roku o godzinie 17:30 w Audytorium Maximum. W przypadku niedostępności Sali 

terminem alternatywnym jest 5 grudnia 2017 roku.   

 

Punkt 13 

Zamknięcie posiedzenia 

 

Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ o godzinie 21:13.  

 

 

 

 Protokołowała  

 Katarzyna Konik 

 


